
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Øhavets Lærerkreds skal sammen med medlemmerne fortsat være den tætteste medspiller i 
forhold til udviklingen af vores folkeskoler. Vi har de sidste par år gjort et stort arbejde med at 
skabe et bredere og mere tillidsfuldt samarbejdsrum med vores lokale forvaltninger og politikere. 
Det er af afgørende betydning for medlemmernes vilkår, at alle parter involverer sig i og med 
hinanden for at udvikle skolen i den rigtige retning. Jeg vil, sammen med kredsstyrelsen, arbejde 
for at være til stede og tage aktiv del de steder, hvor medlemmernes vilkår drøftes og besluttes.  
Jeg vil fortsat insistere på dialog og samarbejde i forhold til forvaltningerne. Alle medlemsgrupper 
skal have indflydelse på deres arbejdsliv, og deres fagprofessionelle viden skal inddrages i alle 
aspekter af deres arbejde. Folkeskolen og dens samarbejdspartnere er igen i centrum for 
politikkernes opmærksomhed. Vores lokale samarbejdsparter må ikke være i tvivl om, hvor vi står 
– det vil jeg gerne fortsætte med at sætte fokus på. 
Jeg vil insistere på, at vores arbejdstidsaftaler skal foldes mere ud, at de bliver forstået, at de 
overholdes, og at de er medvirkende til at udvikle skolen og lærernes arbejdsmiljø. Vi skal styrke 
vores relationer og samarbejdet med hinanden, ledelserne, forvaltningerne, politikerne m.fl. Skole 
laver vi sammen, og derfor skal medlemmerne sikres indflydelse og medbestemmelse. For at vi 
kan lykkes med det gode samarbejde skal vi have sat fokus på kommunikation mellem 
medarbejdere, ledere, forvaltninger og politikere og andre relevante partnere.  
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Jeg genopstiller som formand, fordi 
jeg rigtig gerne vil forsætte det 
gode arbejde, vi er i gang med i 
kredsstyrelsen.  
 
 

 


